
Referat af Vejen Miniby’s Generalforsamling i Vejen Hallen  

mandag den 19. marts 2018 

 

1.  

Holger Mikkelsen blev valgt som ordstyrer 

2.  

H.-Aa. Gade blev valgt som referent 

3.  

Formandens og webmasters beretninger blev aflagt - og kan ses separat. 

4.  

Holger Mikkelsen oplæste, kommenterede og forklarede foreningens regnskab. 

Og medlemsbidraget blev foreslået at være det samme i det nye regnskabsår: 200 kr. 

5. 

Der var ingen forslag fra bestyrelsen. 

6.  

Ny valgperiode for formand og bestyrelsesmedlemmer blev foreslået og vedtaget. 

 

Beretningerne fra formand, webmaster og forretningsfører blev vedtaget. 

 

Formand Anne Grete Schlünssen blev genvalgt 

Suppleant Louis Timmermann blev genvalgt 

Revisor Ove Jørgensen ønskede ikke genvalg - 

- som revisor blev derefter foreslået og valgt - Harald Aude. 

Revisorsuppleant Johan Andresen blev genvalgt. 

 

Se den nyvalgte bestyrelse på hjemmesiden under menupunktet: - 

- Organisation / Bestyrelsen. 

_____________________ 

 

Under eventuelt var der udveksling af tanker og idéer af forskellig art - som f. eks.: - 

 

Ansøgning om større donationer vil først være realistiske - 

- når klart definerede planer og tilladelser til disse - 

- kan dokumenteres over for fonde og andre donatorer. 

Men vi har tilsagn fra relevante foreninger når behov bliver aktuelt. 

 

Arbejdsopgaven for foreningen forstås at være defineret som: - 

- at bygge huse i størrelsen 1:100 og 1:10 af originale huse i Vejen By - 

- huse, som var der i perioden 1920 til 1940. 

Hvor striks skal den tidsperiode overholdes? 

Hvad med et hus, som inden for den tidslomme har haft forskellige udseender - 

- f. eks. fordi den var under ombygning? Hvilken version skal vælges? 

Kan der være en version, som kan være mere interessant at bygge - end en anden? 

 

I generalforsamlingen deltog 23 medlemmer - og foregik i god ro og orden.    

 

 

 


